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G/F  STRANDGÅRDEN  ENØ 
 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 6. maj 2017. 
 

Tilstede: Lene, Jørn, Connie, Karl-Aage, Jens og Finn 
 
1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde d. 25.3.2017  
 Referatet godkendt. 
  
2. Orientering fra formand  

Ved kraftig nedbør bliver der en sø mellem Strandskadevej 2 og Enø 
Kystvej. Der er et dræn, men det er muligvis stoppet til eller defekt. Vi får 
Entreprenør Jørgen Møller til at se på drænet. 
Der er et firma der vil etablerer fibernet på Enø ved tilstrækkelig 
tilslutning. De enkelte parceller hører nok fra firmaet. 
 

3. Orientering fra kasserer  

 Regnskab til dato blev taget til efterretning. 
Forslag til budget 2018 ændret et par steder, og vil blive bestyrelsens 
forslag til generalforsamlingen. 
 

4. Orientering fra Vej og Parkudvalget  
Der indhentes tilbud på fjernelse af rosen/træbedet beliggende på vej ned 
til Bade/bådebroen. 
Der indhentes tilbud på reparation af huller i asfaltvejen. 
Vi har fået et tilbud på nyt skilt til Strandskadevej. Finn sørger for køb og 
udskiftningen af skiltet. 
Opslag i udhængsskabet er svært at læse. Plexiglas pladen udskiftes. 
Til efteråret gås friarealerne igennem sammen med en trækyndig person, 
så vi kan få at vide, hvilke træer, der er sunde og hvilke der bør fældes. 
Fint fremmøde til dagens fællesarbejde 33 personer var til stede. 
 

5. Drøftelse vedr. generalforsamlingen d. 17-6-2017 
Der er ikke indkommet forslag fra medlemmerne. Bestyrelsens forslag er 
budget 2018. Der blev drøftet bestyrelsens forslag til dirigent, og hvem 
der er på valg. Det vil fremgå af indkaldelsen, der udsendes med 
nyhedsbrev 55. 
 

6. Orientering fra Brolaug  
 Der ligger stadig en båd ved broen, hvor ejeren efterlyses. 
  
7. Orientering fra Vandværket  

Finn orienterede om betingelserne for en sammenlægning af Reedtzholm 
Vandværk og Karrebæk Vandforsyning. Der satses på det sker pr 1. 
januar 2018, men det skal først vedtages på et ekstraordinært 
plenarmøde i vandværket.  
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8. Orientering fra Fællesudvalget  

 Dige projektet styres af Kommunen, og fællesudvalget holdes underrettet.  
Fibia havde tilsendt materiale om fibernet på Enø. Betingelser mm. kan 
ses på FU’s hjemmeside www.FU-enø.dk eller grundejerforeningens 
hjemmeside. 
 

9. Orientering fra Pumpelaug.  
 Afvandings projektet vi betalte ekstra til, er stort set afsluttet. 
  
10. Udsendelse af Nyhedsbrev nr. 55 

 Det forelagte forslag blev vedtaget med enkelte rettelser 
 
11. Næste møde  d. 17. juni 2017. 
 

12.   Evt.  
 Ingen bemærkninger. 
 
 

____________________________________ 
 
 
 
 
Finn Broni Jørn Jakobsen Lene Ryttersø 
Referent 
 
 
 
 
Karl-Aage Nielsen Jens B. Hansen Connie Lousø 


